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KOMISJA EDUKACJI,  
ZDROWIA, SPORTU,  
KULTURY I POLITYKI SPOŁECZNEJ 
 
AO.BR.0012.4.47.2023 
 
 

PROTOKÓŁ NR 47/2023 
Z POSIEDZENIA  

KOMISJI EDUKACJI, ZDROWIA,  
SPORTU, KULTURY I POLITYKI SPOŁECZNEJ 

RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO  
z dnia 26 maja 2023 r. 

 
 
Ad. 1. Otwarcie komisji i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej - 
Jacek Pieprzyk otworzył posiedzenie Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki 
Społecznej, które odbyło się w dniu 26 maja 2023 r. i powitał członków Komisji, Sekretarza 
Powiatu – Ewę Bąbelek, Skarbnika Powiatu - Barbarę Golon, Dyrektora SP ZOZ w Nowym 
Tomyślu – Tomasza Przybylskiego, Główną Księgową SP ZOZ w Nowym Tomyślu – Beatę 
Wolanin oraz pracownika Biura Obsługi Rady i Zarządu Powiatu.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek 
obrad wraz z materiałami na tablety i poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności na 
komisji drogą elektroniczną.  

Przewodniczący poinformował, że na sali obecnych jest 8 członków komisji i stwierdził 
quorum oraz prawomocność obrad.  

 
Nieobecny radny Ireneusz Kozecki. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad. 2. Sprawozdanie z funkcjonowania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu za 2022 rok. 
 
 Przewodniczący poprosił Dyrektora SP ZOZ o przedstawienie sprawozdania z 
funkcjonowania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia doktora 
Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu za 2022 rok. 
 Dyrektor SP ZOZ poinformował, że początek roku 2022 wiązał się z problemami 
kadrowymi oraz finansowymi. Stan zatrudnienia w 2022 roku wynosił 591 osób. Duży wpływ 
na kondycję finansową szpitala miała inflacja – przede wszystkim wzrost cen prądu i gazu, a 
także ustawowy wzrost wartości wynagrodzeń wśród pracowników podmiotów leczniczych. 
Dyrektor poinformował, że przychody w 2022 roku wyniosły 89.492.014,95 zł. Koszty 
poniesione w roku ubiegłym stanowiły 88.649.096,47 zł. Wynik finansowy to zysk netto w 
wysokości 396.856,57 zł. Dyrektor wspomniał o złożeniu przez Starostwo Powiatowe w 
Nowym Tomyślu wniosku w ramach Polskiego Ładu o pozyskanie środków na zadanie 

https://nowytomyslpowiat.esesja.pl/posiedzenie/c895ce49-af62-4#collapse1


2 

 

dotyczące modernizacji SP ZOZ w Nowym Tomyślu. Co więcej, udało się pozyskać środki z 
WRPO na zakupy sprzętu medycznego i karetki przeznaczonej dla Szpitalnego Oddziału 
Ratunkowego. W 2022 roku podniesiono poziom bezpieczeństwa systemów 
teleinformatycznych szpitala w kwocie 399.196,50 zł. 
 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania są pytania? 
 Radny Adam Pilc zapytał, na czym będzie polegać modernizacja oddziału 
chirurgicznego w SP ZOZ w Nowym Tomyślu i czy jest rozważana zmiana lokalizacji tego 
oddziału? Radny zwrócił uwagę na utrudniony podjazd na oddział chirurgiczny. 
 Dyrektor SP ZOZ odpowiedział, że nie przewiduje się zmiany lokalizacji oddziału 
chirurgicznego. Modernizacja będzie polegać m. in. na odświeżeniu sal i renowacji łazienek.  
 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania są jeszcze jakieś pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Komisja przyjęła sprawozdanie z funkcjonowania Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu za 2022 
rok.  
 
Ad. 3. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 
a) Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu Powiatu 
Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania Starosty Nowotomyskiego z działalności 
Zarządu Powiatu Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Komisja przyjęła sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu 
Powiatu Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym. 
 
b) Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu za rok 2022 
 
 Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie z działalności Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu 
za rok 2022 zostało omówione w punkcie 2. 
 Komisja przyjęła sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu za rok 2022. 
 
c) Sprawozdanie z realizacji "Rocznego programu współpracy Powiatu Nowotomyskiego z 
organizacjami pozarządowymi za rok 2022" 
 
 Sekretarz Powiatu poinformowała, że w sprawozdaniu na stronie 3 wystąpił błąd 
pisarski – kwota 7.230,00 zł została poprawiona na 7.320,00 zł. 
 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania z realizacji "Rocznego programu 
współpracy Powiatu Nowotomyskiego z organizacjami pozarządowymi za rok 2022" są 
pytania? 
 Pytań nie było. 
 Komisja przyjęła sprawozdanie z realizacji "Rocznego programu współpracy Powiatu 
Nowotomyskiego z organizacjami pozarządowymi za rok 2022". 
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d) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023 
 
 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 
 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z 
realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych: 

- Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 
- Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Nowym Tomyślu, 
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu, 
- Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu, 
- Zespołu Szkół nr 2 w Nowym Tomyślu, 
- Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance, 
- Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu, 
- Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Zbąszyniu. 

 Pani Skarbnik omówiła poszczególne zmiany. 
 
 Wicestarosta o godzinie 10.19 opuścił obrady komisji. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Radny Dariusz Chłopek zapytał, na czym będą polegać prace w Specjalnym Ośrodku 
Specjalno - Wychowawczym w Zbąszyniu? 
 Skarbnik Powiatu odpowiedziała, że zostanie poszerzony wjazd na teren placówki od 
strony jeziora oraz zamontowana nowa brama wjazdowa.  
 Radny Dariusz Chłopek zapytał, w jakim celu zostaną wydatkowane środki w kwocie 
6.000,00 zł dla Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu? 
 Skarbnik Powiatu poinformowała, że ww. środki zostaną przeznaczone na pokrycie 
kosztów związanych z wyjazdem młodzieży szkolnej na zawody unihokeja. 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są jeszcze jakieś pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie celem zaopiniowania. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2023. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Jacek Pieprzyk, Adam 
Pilc, Tomasz Szczechowicz 
BRAK GŁOSU (1) 
Marcin Brambor 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Kozecki 
 Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
e) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Nowotomyskiego na lata 2023 - 2034 
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 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 
 Skarbnik Powiatu poinformowała, że wprowadza się zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej na lata 2023 - 2034 w zakresie zadań pn. „Rozbiórka istniejącego i budowa nowego 
jazu na rzece Obrze w km.93+400 w Perzynach”, „Termomodernizacja budynku biurowego 
Starostwa przy ul. Poznańskiej 33 w Nowym Tomyślu wraz z wymianą okien i montażem źródeł 
energii odnawialnej”, „Budowa kładki pieszo - rowerowej nad rzeką Obrą w m. Nowa Wieś 
Zbąska oraz kładki pieszo-rowerowej nad rzeką Czarna Woda w m. Komorowo na drodze 
powiatowej nr 1731P”, a także wprowadza się nowe zadanie pn. „Wsparcie w zarządzaniu 
systemem eIektroenergetycznym”. Ponadto, wprowadza się zmiany w dochodach i wydatkach 
bieżących i majątkowych, które zostały ujęte w uchwale w sprawie zmiany budżetu Powiatu. 
 
 Wicestarosta o godzinie 10.25 wrócił na posiedzenie komisji. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie celem zaopiniowania. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2023 - 2034. 
Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Jacek 
Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Kozecki 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
f) Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 
Zakładzie Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie celem zaopiniowania. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 
Zakładzie Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu. 
Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Jacek 
Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Kozecki 
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 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
g) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu na rzecz Gminy Lwówek 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie celem zaopiniowania. 
Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu na rzecz Gminy Lwówek. 
Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Jacek 
Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Kozecki 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad. 4. Wnioski i opinie Komisji: 
a) opiniowanie wniosku o nadanie tytułu "Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego" dla 
Pana Jerzego Dziamskiego 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do wniosku o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 
Nowotomyskiego” dla Pana Jerzego Dziamskiego są pytania lub uwagi? 
 Radny Adam Pilc wyraził spostrzeżenie odnośnie sporej ilości wniosków o nadanie 
tytułu „Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego” opiniowanych na dzisiejszym posiedzeniu. 
Radny stwierdził, że to może mieć wpływ na spowszednienie tytułu. 
 Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 
Nowotomyskiego” pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
opiniowanie wniosku o nadanie tytułu "Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego" dla Pana 
Jerzego Dziamskiego. 
Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Jacek 
Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Kozecki 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek o nadanie tytułu 
„Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego”. 
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b) opiniowanie wniosku o nadanie tytułu "Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego" dla 
Pana Henryka Helwinga 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do wniosku o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 
Nowotomyskiego” dla Pana Henryka Helwinga są pytania? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 
Nowotomyskiego” pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
opiniowanie wniosku o nadanie tytułu "Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego" dla Pana 
Henryka Helwinga. 
Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Jacek 
Pieprzyk, Adam Pilc, Tomasz Szczechowicz 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Kozecki 
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek o nadanie tytułu 
„Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego”. 
 
c) opiniowanie wniosku o nadanie tytułu "Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego" dla Pani 
Marii Czekała 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do wniosku o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 
Nowotomyskiego” dla Pani Marii Czekała są pytania? 
 Pytań nie było. 
 Przewodniczący poddał wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 
Nowotomyskiego” pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
opiniowanie wniosku o nadanie tytułu "Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego" dla Pani 
Marii Czekała. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Jacek 
Pieprzyk, Tomasz Szczechowicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Pilc 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Kozecki 
 Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek o nadanie tytułu 
Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego”. 
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d) opiniowanie wniosku o nadanie tytułu "Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego" dla 
Pani Renaty Parniewicz 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do wniosku o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 
Nowotomyskiego” dla Pani Renaty Parniewicz są pytania lub uwagi? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 
Nowotomyskiego” pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
opiniowanie wniosku o nadanie tytułu "Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego" dla Pani 
Renaty Parniewicz. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Jacek 
Pieprzyk, Tomasz Szczechowicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Pilc 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Kozecki 
 Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek o nadanie tytułu 
Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego”. 
 
e) opiniowanie wniosku o nadanie tytułu "Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego" dla 
Pana Mariana Bobkiewicza 
 
 Przewodniczący zapytał, czy do wniosku o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 
Nowotomyskiego” dla Pana Mariana Bobkiewicza są pytania lub uwagi? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 Przewodniczący poddał wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 
Nowotomyskiego” pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
opiniowanie wniosku o nadanie tytułu "Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego" dla Pana 
Mariana Bobkiewicza. 
Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Marcin Brambor, Dariusz Chłopek, Konrad Drąg, Adam Frąckowiak, Dorota Kaczmarek, Jacek 
Pieprzyk, Tomasz Szczechowicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Pilc 
NIEOBECNI (1) 
Ireneusz Kozecki 
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 Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek o nadanie tytułu 
Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego”. 
 
Ad. 5. Sprawy różne. 
 
 Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zabrać głos? 
 Nikt się nie zgłosił. 

 Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

 

  

Przewodniczący 
Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, 

Kultury i Polityki Społecznej 
 

/-/ Jacek Pieprzyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 
Przygotował(a): Patrycja Dembniak

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


